
Protokół nr 52/2007 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Lęborskiego 

z dnia 05.10.2007 r. 

 

 

Obecni – wg listy obecności 

Posiedzeniu przewodniczył Starosta p. Ryszard Wenta 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Wręczenie nagród Kapituły Certyfikatu Promocji Ziemi Lęborskiej. 

2. Omówienie Regulaminu Organizacyjnego Placówki Wielofunkcyjnej nr 2 „ Dom               

w Ogrodzie”- Dyrektor p. Elżbieta Kowalczyk. 

3. Sprawy wniesione przez naczelników wydziałów i kierowników referatów. 

4. Sprawy różne. 

5. Przyjęcie protokołów z posiedzeń Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 50/2007 oraz 51/2007.         

 

  

 Ad1) 

 

Starosta p. Ryszard Wenta w imieniu Kapituły Certyfikatu Promocji Ziemi Lęborskiej 

wręczył nagrodę główną w kategorii „ Przedsiębiorstwo Ziemi Lęborskiej 2006 roku”                         

w sektorze „ Małe i Średnie Przedsiębiorstwa” przedstawicielowi Cukierni- Piekarni B&M 

Wenta Sp. Jawna. W tej samej kategorii wyróżnienie  otrzymała firma MIKOM- SPED Sp. 

z.o.o. nagrodę odebrał p. Marek Mikołajczyk. Ponadto Kapituła przyznała „ Nagrodę 

specjalną” za szczególny wkład w promocję Ziemi Lęborskiej w 2006 roku dla p. Michała 

Babija „ AMG” Przedsiębiorstwo Produkcyjno- Handlowe sp. z.o.o. 

 

Ad 2) 

 

Dyrektor Placówki Wielofunkcyjnej nr 2 „ Dom w Ogrodzie” p. Elżbieta Kowalczyk 

poinformowała , iż w związku z nowelizacją ustawy o pomocy społecznej nastąpiły zmiany   

w Regulaminie Organizacyjnym placówki. Dotyczy to głównie dokonania wpisu do Rejestru 

Wojewody Pomorskiego. Zmiany zostały dokonane poprzez Rozporządzenie Rady Ministrów 

o sposobie i trybie wykonywania oceny kwalifikacyjnej pracowników samorządowych, 

zgodnie z którym naniesiono zmiany w samodzielnych stanowiskach pracy. W placówce 

powstało stanowisko kierownika medycznego któremu bezpośrednio podlegają personel 

medyczny, zespół medyczny i zespół opiekuńczo- wychowawczy jak również zespół 

porządkowy. W Regulaminie szerzej zostały opisane zakresy działania placówki: 

socjalizacyjnej, specjalistycznej oraz placówki interwencyjnej. Wszystkie zmiany będą jaśniej 

przedstawiały funkcjonowanie oraz strukturę placówki. 

 Zarząd do omawiania sprawy powróci na kolejnym posiedzeniu Zarządu po 

zaopiniowaniu i ponownym przedstawieniu Regulaminu przez Kierownika Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie p. Zdzisława Kordę. 

 Ponadto Dyrektor PW nr 2 „ Dom w Ogrodzie” p. Elżbieta Kowalczyk 

poinformowała, iż aktualnie są prowadzone prace remontowe polegające na osuszaniu 

budynku, zaizolowaniu strony zewnętrznej ze strony północnej oraz wymianie chodnika, 

które są wykonywane dzięki środkom finansowym uzyskanym z Pomorskiego Urzędu 

Wojewódzkiego. Dodatkowo w placówce występuje podwyższony stan liczebności dzieci                    



i z tego powodu w niektórych przypadkach odmówiono przyjęcia dzieci spoza Powiatu 

Lęborskiego. 

 

Ad 3) 

 

Sekretarz Powiatu p. Danuta Mikołajczyk przedstawiła: 

 

1) projekty odpowiedzi dotyczące skargi na Zarząd Powiatu Lęborskiego: 

 z dnia 19.09.2007 roku w związku z podejmowaniem decyzji wprowadzających organa 

szkoły w błąd, skutkujących dezorganizacją pracy- załącznik numer 1. 

Zarząd przyjął odpowiedź na ww. skargę. 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 

 

 z dnia 19.09.2007 roku w kontekście podjęcia uchwały nr 52/2007( unieważnienie 

konkursu na dyrektora szkoły)- załącznik numer 2. 

Zarząd przyjął odpowiedź na ww. skargę. 

/ 5 głosów za/ 

 

 z dnia 18.09.2007 roku na decyzję Zarządu E. I. 4331-46-3/2007 z dnia 17.08.2007 roku- 

załącznik numer 3. 

Zarząd przyjął odpowiedź na ww. skargę. 

/ 5 głosów za/ 

Powyższe odpowiedzi Zarząd skierował do Przewodniczącego Rady Powiatu. 

 

Radca Prawny p. Artem Baranowski poinformował, iż wpłynęły dwie kolejne skargi  

p. Teresy Ossowskiej- Szarej oraz p. Krzysztofa Chamota, które dotyczą w dalszym ciągu 

podjętej uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 52/2007 z dnia 6.08.2007 r. 

Radca Prawny został zobligowany do przygotowania materiałów i sporządzenia odpowiedzi, 

które należy wysłać do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gdańsku za 

pośrednictwem Zarządu Powiatu Lęborskiego po wcześniejszym zapoznaniu członków 

Zarządu z dokumentami na jednym z najbliższych posiedzeń. 

 

2) wniosek Zarządu Międzyzakładowej Pracowniczej Kasy Zapomogowo Pożyczkowej                

z prośbą o zwolnienie z opłat za wynajem lokalu w 2008 roku. 

Zarząd wyraził zgodę na zwolnienie z opłat MPKZP w 2008 roku. 

/ 4 głosy za, 1 osoba nieobecna podczas głosowania/ 

 

3) wniosek Radnego p. Zygmunta Lisieckiego złożony na Sesji w dniu 28.09.2007 r.                   

w nawiązaniu do interpelacji dot. zdegradowania tzw. Kanału Ulgi, znajdującego się przy 

starym basenie kąpielowym przy ul. 9 Maja w Lęborku, w którym wniósł o spowodowanie 

przez Zarząd Powiatu Lęborskiego wprowadzenia do planów na 2008 rok Zarządu Melioracji 

i Urządzeń Wodnych Województwa Pomorskiego Terenowy Oddział Reda oczyszczenia 

kanału oraz przywrócenia choćby niewielkiego przepływu biologicznego. Natomiast jeżeli nie 

będzie to możliwe o zabezpieczenie środków z PFOŚiGW na ten cel. 

 Starosta p. Ryszard Wenta poinformował, iż został wysłany wniosek do RZGW o ujęcie 

w planie remontów tego kanału ulgi w przyszłym roku.  

W przypadku negatywnej decyzji RZGW należy oszacować wielkości remontu i uzyskać 

opinię Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Leśnictwa, w celu zabezpieczenia środków 

z PFOŚiGW na ten cel. 

/ 5 głosów za/ 



 

Kierownik Referatu Rozwoju i Promocji p. Andrzej Kubiak przedstawił:  

 

1) propozycję oferty na wykonanie audytów termoizolacyjnych wraz z wykonaniem 

niezbędnej inwentaryzacji budowlanej dla ZSP nr 1, ZSO nr 2, DPS nr 1 i nr 2 oraz SPS ZOZ 

przez firmę MINTER . Oferta wykonania audytu na  jeden budynek wynosi 1.900 zł ( netto ), 

dotyczy ona 19 budynków w łącznej kwocie 44.042 zł ( brutto). Kierownik poinformował, iż 

umowa będzie podpisana z firmą MINTER również na wykonanie audytów na SPS ZOZ,              

z gwarancją zwrotu środków finansowych przez tę placówkę.                    

 Zarząd przyjął wstępnie ofertę firmy MINTER. Dodatkowo należy rozeznać czy 

zasadnym jest wprowadzanie termoizolacji na budynki gospodarcze w domach pomocy 

społecznej, które mają wchodzić w skład wykonania audytu. 

/ 5 głosów za/ 

 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych p. Elżbieta Rabenda przedstawiła: 

 

1) informacje dotyczące źródeł finansowania monitoringu /ochrony w szkołach w latach 

2006-2007- załącznik numer 4.   

Z przedstawionych analiz wynika, że istnieją trzy źródła finansowania monitoringu                    

i ochrony w szkołach i placówkach oświatowych: 

 finansowana z budżetu szkoły (paragrafy: 4010,4110,4120,4440,4040) 

 finansowana z budżetu szkoły (paragraf 4300)   

 finansowanie ze składek Rady Rodziców. 

Z analizy porównawczej źródeł finansowania monitoringu i ochrony w szkołach 

Ponadgimnazjalnych w powiecie lęborskim wynika, iż najwyższe koszty finansowania 

monitoringu elektronicznego w latach 2006-2007 poniesiono w Zespole Szkół Gospodarki 

Żywnościowej i Agrobiznesu.  

Z analizy finansowej kosztów obciążających budżet szkoły wynika, iż najwyższe koszty 

występują w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 2 oraz Zespole Szkół Gospodarki 

Żywnościowej i Agrobiznesu. 

Monitoring elektroniczny w 100% finansowany jest z paragrafu 4300. Ochrona fizyczna 

obiektów w szkołach i placówkach oświatowych w powiecie lęborskim finansowana jest               

w  100% z paragrafów 4010,4110,4120,4440,4040. Ochrona fizyczna uczniów w szkołach 

jest różnie finansowana w zależności od indywidualnych zarządzeń dyrektorów szkół, w 

większości szkół w całości ze środków Rady Rodziców. 

Zarząd zaproponował ujednolicenie finansowania ochrony fizycznej uczniów w szkołach: 

 monitoring elektroniczny dotyczy ochrony przed włamaniem powinien być opłacany z 

budżetu szkoły, 

 ochrona fizyczna uczniów w szkołach powinna być realizowana tylko przez zewnętrzne 

firmy ochroniarskiej zatrudnianie własnych pracowników znacznie podraża koszty 

ochrony, 

 jeśli Rady Rodziców zdecydują się skorzystać z propozycji Zarządu, dotyczącej ochrony 

uczniów i podpiszą umowę z firmą zewnętrzną, Starostwo dofinansuje 50 % kosztów 

całorocznych.  

 Należy poinformować placówki, iż do grudnia 2007 roku zostaje utrzymany  

dotychczasowy sposób finansowania, natomiast w nowym budżecie szkoły należy 

planować środki z uwzględnieniem powyższych zasad. 

 / 3 głosy za, 2 osoby nieobecne podczas głosowania/ 

 



2) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie powołania komisji 

konkursowej w celu wyłonienia kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół 

Ekonomiczno- Handlowych w Lęborku. Uchwałą powołano komisję konkursową                   w 

celu wyłonienia kandydata na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół Ekonomiczno-

Handlowych w Lęborku w następujących osobach: 

 Przedstawiciele organu prowadzącego szkołę : Wiktor Tyburski (Przewodniczący 

Komisji ), Ryszard Wenta, Tomasz Tutak, 

 Przedstawiciele organu sprawującego nadzór pedagogiczny: Jan Główczewski, Eugenia 

Poterewicz, Elżbieta Szwoch, 

 Przedstawiciele Rady Pedagogicznej: Ewa Sypniewska, Marta Spoczyńska, 

 Przedstawiciele rodziców: Krzysztof Chamot, Roman Formela, 

 Przedstawiciele organizacji związkowych : Jerzy Repiński, Stanisław Jakonis. 

Zarząd podjął uchwałę nadając jej numer 73/2007 . 

/ 5 głosów za/ 

 

3) wniosek Pani Zofii Biskupskiej- Lisieckiej Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej        

w Lęborku w sprawie dofinansowania Konkursu Literackiego im. Mieczysława 

Stryjewskiego w wysokości 3.000 zł. , przeznaczonej na : 

 ufundowanie nagrody głównej w kategorii prozy w wysokości 1500 zł, 

 ufundowanie drugiej nagrody w kategorii prozy w wysokości 900 zł, 

 pokrycie kosztów organizacyjnych w wysokości 600 zł. 

Zarząd przyznał wnioskowaną kwotę, z zaznaczeniem by 600 zł przeznaczonych na pokrycie 

kosztów organizacji uzależnić od tego , żeby nagroda za prozę nie była niższa w porównaniu 

do nagrody za poezję. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne podczas głosowania/ 

 

4) propozycja zadań priorytetowych samorządu powiatowego na 2008 r. do projektu 

Uchwały Rady Powiatu Lęborskiego w sprawie Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na 2008 r. 

Zarząd przyjął zakres zadań i ich realizację tak jak w Uchwale XLVI/338/06 Rady Powiatu 

Lęborskiego z dnia 26.10. 2006 r. w sprawie przyjęcia Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami na 2007 rok, z następującymi 

poprawkami: 

 należy wykreślić z zakresu zadań upowszechnianie kultury fizycznej i sportu: organizację 

Powiatowych Igrzysk Młodzieży Szkolnej, 

 do zakresu zadań z kultury , sztuki, ochrony dóbr kultury i tradycji dopisać opiekę nad 

starymi nekropoliami i miejscami pamięci, 

 do zakresu zadań nauka, edukacja, oświata i wychowanie dopisać promocję idei 

wolontariatu. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne podczas głosowania/ 

 

Skarbnik Powiatu p. Grażyna Janik przedstawiła: 

 

1) projekt uchwały Zarządu Powiatu Lęborskiego w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Powiatu Lęborskiego na 2007 rok. Uchwałą dokonano zmian w planie dochodów i wydatków 

w: 

 Domu Pomocy Społecznej nr 1 w kwocie 19.038 zł, 

 Domu Pomocy Społecznej nr 2 w kwocie 36.702 zł 

Uruchomiono środki z rezerwy w kwocie 86.692  zł w: 



 Starostwie Powiatowym w kwocie 27.882 zł ( nagrody Starosty z okazji Dnia Edukacji 

Narodowej), 

 Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 1 w kwocie 7.649 zł ( zajęcia wyrównawcze, 

pozalekcyjne, klasy maturalne), 

 Zespole Szkół Ogólnokształcących nr 2 w kwocie 8.689 zł, ( zajęcia wyrównawcze, 

pozalekcyjne, klasy maturalne), 

 Zespole Szkół Ekonomiczno- Handlowych w kwocie 3.605 zł ( zajęcia wyrównawcze, 

pozalekcyjne, klasy maturalne), 

 Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w kwocie 8.440 zł ( zajęcia wyrównawcze, 

pozalekcyjne, klasy maturalne), 

 PCE- ZSP nr 2 w kwocie 8.207 zł ( zajęcia wyrównawcze, pozalekcyjne, klasy 

maturalne), 

 Zespole Szkół Gospodarki Żywnościowej i Agrobiznesu w kwocie 13.252 zł ( zajęcia 

wyrównawcze, pozalekcyjne, klasy maturalne), 

 Specjalnym Ośrodku Szkolno- Wychowawczym w kwocie 1.308 zł ( zajęcia 

pozalekcyjne), 

 Starostwie Powiatowym w kwocie 7.660 zł ( wypłata stypendiów Starosty dla uczniów 

Szkół Ponadgimnazjalnych) 

Uchwałą dokonano również przeniesień w ramach działów między rozdziałami i paragrafami 

na kwotę łączną 66.400 zł w: 

 Starostwie Powiatowym w kwocie 30.000 zł, 

 Komendzie Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w kwocie 12.400 zł, 

 Placówce Wielofunkcyjnej nr 2 „ Dom w Ogrodzie” w kwocie 24.000 zł. 

Zarząd podjął uchwałę, nadając jej numer 72/2007. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne podczas głosowania/ 

 

2) propozycję naliczenia kary umownej dla firmy MadKom. 

Zgodnie z § 6 ust.1pkt.1, w związku z § 2 ust.1 umowy dostawy  nr 2 PO.J.3431/1/07 z dnia 

30.07.2007 roku kara umowna wynosi 0,2% ceny netto za każdy dzień zwłoki. Realizacja  

zamówienia  powinna nastąpić w terminie  21 dni od daty podpisania tej umowy tj. do                  

20-tego sierpnia br. Dnia 31.08.2007r dostawca wystąpił z pismem o wydłużenia terminu 

dostawy.  

Zarząd biorąc  pod uwagę w/w stan faktyczny podjął decyzję, iż należy naliczyć karę 

zgodnie z powyższymi zapisami w umowie, tj. w kwocie 11.168,40 zł. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne podczas głosowania/ 

 

3) propozycje zmian wynagrodzeń dyrektorów/ kierowników podległych Powiatowi 

jednostek – załącznik numer 5. Zmiana polega przede wszystkim na zwiększeniu dodatku 

funkcyjnego. Uwzględnia również wyrównanie wynagrodzenia dla dyrektorów analogicznych 

jednostek. 

Zarząd przyjął propozycje zmian wynagrodzeń, zgodnie z załącznikiem numer 5. 

/ 3 głosy za, 2 osoby nieobecne podczas głosowania/ 

                                                                                                              

Ad 3) 

 

 Wicestarosta p. Wiktor Tyburski poinformował Zarząd, iż w wyniku naboru na wolne 

stanowisko urzędnicze inspektora w Referacie Programów Pomocowych wyłoniono Panią 

Agnieszkę Wolańską. 



 W wyniku naboru na wolne stanowisko urzędnicze podinspektora w Wydziale 

Budownictwa wyłoniono Pana Kazimierza Ostapko. 

 Starosta p. Ryszard Wenta poinformował, iż w wyniku naboru na wolne stanowisko 

urzędnicze podinspektora w Wydziale Ochrony Środowiska został wybrany Pan Mariusz 

Rydzewski, lecz wycofał swoje oświadczenie woli dotyczące zawarcia umowy o pracę. 

Kolejną osobą spośród najlepszych kandydatów wymienionych w protokole tego naboru  była 

Pani Wioletta Elżbieta Barczak, która przyjęła ww. stanowisko. 

 
Wicestarosta p. Wiktor Tyburski  poinformował Zarząd, że zostały podpisane Aneksy 

do Porozumienia zawartego 2 marca 2005 r. pomiędzy Powiatem Lęborskim a Gminami: 

Miasto Lębork, Nowa Wieś Lęborska, Wicko, Cewice i Miasto Łeba w celu określenia zasad 

realizacji oraz współfinansowania projektu „E-powiat – budowa społeczeństwa 

informacyjnego w powiecie lęborskim – etap I”. Ze względu na późniejsze podpisanie 

Umowy o dofinansowanie Projektu nr Z/2.22/I/1.5/311/05 z Wojewodą  Pomorskim i zmianę 

terminów rozpoczęcia, zakończenia rzeczowego i zakończenia finansowego realizacji 

projektu zmianie podlegają też postanowienia zawarte z gminami.    

 

Ad 4) 

 

Protokóły z posiedzeń Zarządu Powiatu Lęborskiego nr 50/2007 oraz 51/2007 zostały 

przyjęty 5 głosami za. 

 

 

Na powyższym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:  

Żaneta Płotka 

 

 


